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Teknik- og Miljøforvaltningen 

 

 

 

 

Indre By Lokaludvalg drøftede den 14. marts 2024 forholdene for 

cyklister på cykelstierne i Bredgade og St. Kongensgade. 

 

Oplevelsen er,  

- at cykelstien i Bredgade er smal, hvorfor det bl.a. er svært at 

overhale fx cyklister på ladcykler 

- at cykelstien i St. Kongensgade jævnligt blokeres af 

varevogne, som skal aflevere varer til butikker, restaurationer 

mv. 

 

Overordnet vurderer lokaludvalget, at de to cykelstier ofte ikke kan 

rumme det antal cyklister, der benytter dem. 

 

Har forvaltningen data om, hvor mange cyklister der kører på 

cykelstien i Bredgade? Hvis ikke, så foreslår lokaludvalget, at 

forvaltningen foretager trafiktællinger. Det vil også være godt med 

data om, hvorvidt cyklister fravælger cykelstien i Bredgade og 

benytter en alternativ rute. Hensigten er at få et grundlag til en 

vurdering af, om cykelstien i Bredgade skal udvides. 

 

Har forvaltningen registreret problemer med varevogne, som 

parkeres på cykelstien i St. Kongensgade? Hvad gør forvaltningen i 

givet fald for at modvirke det? 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Bent Lohmann, 

forperson i Indre By Lokaludvalg 

 

 


